
 
 

 

 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τον κ. Υπουργό 

Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

Θέμα: «Ενδεχόμενο κύμα παραιτήσεων στο ΛΣ λόγω της προοπτικής ενοποίησης Μετοχικών 
Ταμείων». 

Ο Βουλευτής Επικρατείας Ευάγγελος Αποστολάκης  

καταθέτει προς τον κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής πολιτικής , ως Αναφορά, την από 10/07/2024 
Επιστολή της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Λιμενικών (ΠΟΛ). 

Σύμφωνα με τη σχετική επιστολή, τα στελέχη του ΛΣ.ΕΛΑΚΤ εκφράζουν  εύλογη ανησυχία ότι η 
ενδεχόμενη ενοποίηση των Μετοχικών Ταμείων Στρατού, Ναυτικού και Αεροπορίας , θα έχει  ως 

αποτέλεσμα την απώλεια μεγάλου ποσοστού στα εφάπαξ και στα μερίσματα που λαμβάνουν μετά την 
αποστρατεία τους. 

Επισημαίνεται ότι  μεγάλος αριθμός συναδέλφων τους εξετάζει το ενδεχόμενο  να παραιτηθεί πρόωρα, 
προκειμένου να κατοχυρώσει το εφάπαξ και τα μερίσματα  όπως αυτά υπολογίζονται μέχρι σήμερα.  

Υπενθυμίζουν επίσης πως με το P.S.I που έγινε  σε βάρος των αποθεματικών του   Μ.Τ.Ν στην 
περίοδο του πρώτου μνημονίου, αφαιρέθηκαν 62 εκ. ευρώ από τα αποθεματικά που υπήρχαν στην 
τράπεζα της Ελλάδος  και υπήρχαν για την απρόσκοπτη λειτουργία του λόγω κυρίως της χρηστής 

διαχείρισης του εν λόγω Ταμείου. 

 Επειδή το  σημερινό έλλειμα του Μ.Τ.Σ. έχει φτάσει σε δυσθεώρητα μεγέθη λόγω της ακολουθούμενης 
διαχείρισης ,οποιαδήποτε πρόθεση και ενέργεια  για  ενοποίηση  των περιουσιακών στοιχείων με τα 
περιουσιακά  στοιχεία του ΜΤΝ και του ΜΤΑ δεν πρόκειται να  διασώσει  το ΜΤΣ αλλά θα οδηγήσει 

στην κατάρρευση και των δύο άλλων υγειών από κάθε άποψη ταμείων του Πολεμικού Ναυτικού και της 
Πολεμικής Αεροπορίας.  

Επισυνάπτεται η σχετική επιστολή. 

Παρακαλούμε για την απάντηση και τις δικές σας ενέργειες. 

Αθήνα, 23 Ιουλίου 2024 

Ο καταθέτων Βουλευτής 

 

Αποστολάκης Ευάγγελος 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

2355

Ημερομ. Κατάθεσης:

24/7/2024



 
 

Γαβρήλος Γιώργος 

Δούρου Ρένα 

Ζαμπάρας Μίλτος 

Καραμέρος Γεώργιος 

Κασιμάτη Νίνα 

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χάρης 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπάρκας Κώστας 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Παππάς Νικόλαος 

Πούλου Παναγιού 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

Χρηστίδου Ραλλία 

Ψυχογιός Γεώργιος 

 

 

 

 

  



 
 

 

 

Πειραιάς,10/07/2024 

Αριθ. Πρωτ.: 64/2024 

Προς : Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

κ. Στυλιανίδη Χρήστο 

Κοιν: 1. Υφυπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

κ. Γκίκα Στέφανο 

2. Γενικό Γραμματέα Ναυτιλίας και Λιμένων 

κ. Κυριαζόπουλο Ευάγγελο 

 
 

Θέμα: «Επιστολή σε ΥΝΑΝΠ κ. Στυλιανίδη Χρήστο για την προοπτική 
ενοποίησης των Μετοχικών Ταμείων.» 

  

Κύριε Υπουργέ , 

το τελευταίο χρονικό διάστημα η Ομοσπονδία μας έχει γίνει αποδέκτης της 
έντονης ανησυχίας συναδέλφων κάθε βαθμίδας αναφορικά με την προοπτική 
ενοποίησης των μετοχικών ταμείων Στρατού ,Αεροπορίας και Ναυτικού. 

Η Π.Ο.Λ. τα τελευταία 2 έτη έχει πραγματοποιήσει δεκάδες παρεμβάσεις 
όπως και συναντήσεις με εκπροσώπους της Κυβέρνησης αλλά και με όλα τα 
κόμματα του Ελληνικού κοινοβουλίου σε μία κοινή προσπάθεια ανάδειξης του 
ζητήματος τόσο με τους εκπροσώπους των εν ενεργεία στελεχών όσο και με 
τους απόστρατους συναδέλφους της ΕΑΑΛΣ αλλά και σε κοινή γραμμή με 
τους θεσμικούς εκπροσώπους των στρατιωτικών ,καθώς είναι βέβαιο πως η 
ενδεχόμενη ενοποίηση των Μετοχικών Ταμείων θα έχει ως αποτέλεσμα την 
απώλεια μεγάλου ποσοστού στα εφάπαξ και στα μερίσματα που αποτελούν 
τους κόπους ετών των υπηρετούντων στο ΛΣ-ΕΛ.ΑΚΤ είτε βρίσκονται σε 
ενέργεια είτε σε αποστρατεία . 

  Θα θυμίσουμε πως με το P.S.I από το Μ.Τ.Ν αφαιρέθηκαν 62 εκ. ευρώ την 
ίδια στιγμή που στο χρεοκοπημένο από κακή διαχείριση Μ.Τ.Σ χαρίστηκαν 
180 εκ.ευρώ. Το σημερινό έλλειμα του Μ.Τ.Σ. έχει φτάσει σε δυσθεώρητα 
μεγέθη και η ενοποίηση των περιουσιακών στοιχείων των ταμείων θα 
οδηγήσει στην κατάρρευση των ασφαλιστικών υποδομών του Μ.Τ.Ν. που με 
κόπο και χρηστή διαχείριση έχουν καταφέρει να διατηρήσουν βιώσιμο αυτοί 
που εδώ και χρόνια έχουν διαχειριστεί τις τύχες του. 

 



 
 

Κύριε Υπουργέ , 

επειδή μέχρι και σήμερα δεν έχει υπάρξει επίσημη διάψευση από την 
Κυβέρνηση για την ενοποίηση των Μετοχικών Ταμείων ή για 
οποιαδήποτε μεταβολή αφορά τους πόρους και τα περιουσιακά τους 
στοιχεία και επειδή μεγάλος αριθμός συναδέλφων είναι έτοιμος να 
παραιτηθεί προκειμένου να κατοχυρώσει το εφάπαξ όπως αυτό 
υπολογίζεται μέχρι σήμερα θα θέλαμε να υπάρξει από πλευράς σας 
επίσημη ενημέρωση των στελεχών του ΛΣ-ΕΛ.ΑΚΤ πάνω στο 
συγκεκριμένο ζήτημα ,με την Ομοσπονδία μας να τίθεται στη διάθεσή 
σας προκειμένου οι συνάδελφοι να έχουν την πληρέστερη και την πλέον 
αξιόπιστη πληροφόρηση προκειμένου να μη βρεθούν εξ απροόπτου σε 
δυσάρεστες εκπλήξεις . 

Σε κάθε περίπτωση η Ομοσπονδία μας δεν θα επαναπαυθεί σε κάθε δήλωση ή 
πληροφορία που δεν θα προέρχεται δημόσια από έγκυρη Κυβερνητική πηγή 
.      

  

Για το ΔΣ 

 

 

 

 

 




